
Παρά τις κορώνες περι διερεύνησης για τη σύμβαση με τη
Siemens, η Περιφέρεια Αττικής ξεκίνησε ΕΔΕ για το πώς
αποκαλύφθηκαν στο UNFOLLOW τα στοιχεία που εξέθεταν
την περιφερειακή Αρχή!

Αληθεύει ότι, αντί για τη διερεύνηση του τι συνέβη και γιατί η Περιφέρεια Αττικής βρέθηκε να βγάζει
δελτίο τύπου με το οποίο λέει ότι χωρίς τη σύμβαση με τη Siemens θα κινδύνευε το σύστημα των
φαναριών και θα υπήρχαν έως και νεκροί στους δρόμους της Αττικής ενώ –όπως αποδεικνύεται και από
έγγραφο της ίδιας της Siemens- αυτό δεν είχε σχέση με την πραγματικότητα, τελικά έχει διαταχθεί ΕΔΕ
για να διερευνήσει αν και από ποιους «διέρρευσαν» έγγραφα των υπηρεσιών της Περιφέρειας;

Και μάλιστα, έγγραφα στα οποία είχαν πρόσβαση τα αιρετά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής, υπάλληλοι
ιδιωτικών εταιρειών και πολλοί άλλοι εμπλεκόμενοι και μη με την υπόθεση…

Τελικά η Περιφέρεια Αττικής ενδιαφέρεται να μάθει ποιος και γιατί επέμεινε με σαθρά επιχειρήματα στην
υπογραφή αυτής της σύμβασης, ή ενδιαφέρεται να βρει τρόπο να εκφοβίσει όποιον ή όποιους υπαλλήλους
ή αιρετούς έδρασαν υπέρ του δημοσίου συμφέροντος –για να «παραδειγματίσει» και για το μέλλον;

Ολόκληρη η ερώτηση της Αντικαπιταλιστικής Ανατροπής:

ΠΡΟΣ: 1. Περιφερειάρχη Αττικής κα Ρ.Δούρου

ΚΟΙΝ: 1. Τον Πρόεδρο του Περιφερειακού Συμβουλίου κο Θ. Σχινά

2. Αντιπεριφερειάρχη Οικονομικών κο Χ. Καραμάνο

ΘΕΜΑ: Είναι αλήθεια ότι η Περιφέρεια Αττικής διέταξε ΕΔΕ σχετικά με το αν διέρρευσαν
έγγραφα σχετικά με τη διαδικασία σύναψης σύμβασης της Περιφέρειας Αττικής με την Siemens
από υπαλλήλους της Περιφέρειας;

Ερώτηση με βάση το άρθρο 16 του Κανονισμού (ΦΕΚ 1497/Β/17-6-2011) και Αίτηση Κατάθεσης Εγγράφων

Στις 16/7/2015 συζητήθηκε ενώπιον όλου του Περιφερειακού Συμβουλίου η επερώτηση που κατέθεσε η
Αντικαπιταλιστική Ανατροπή στην Αττική σχετικά με τις αποκαλύψεις του περιοδικού UNFOLLOW για τις
διαδικασίες που οδήγησαν στην θετική απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής και την κατακύρωση
σύμβασης με την αμαρτωλή Siemens µε τελική δαπάνη 3.544.199,99 € µε Φ.Π.Α.

Ενώπιον όλου του Περιφερειακού Συμβουλίου η Περιφερειάρχης Αττικής Ρένα Δούρου προανήγγειλε
έρευνα για το θέμα, δηλώνοντας με έμφαση ότι όσο είναι σε αυτή τη θέση «υπογραφή που θα ναι ενάντια
στο δημόσιο συμφέρον δεν θα βάλει». Δεσμεύτηκε επίσης ότι θα κρατήσει ενήμερο το Περιφερειακό
Συμβούλιο για τις όποιες εξελίξεις.

Αληθεύει ότι, αντί για τη διερεύνηση του τι συνέβη και γιατί η Περιφέρεια Αττικής βρέθηκε να βγάζει
δελτίο τύπου με το οποίο λέει ότι χωρίς τη σύμβαση με τη Siemens θα κινδύνευε το σύστημα των
φαναριών και θα υπήρχαν έως και νεκροί στους δρόμους της Αττικής ενώ –όπως αποδεικνύεται και από
έγγραφο της ίδιας της Siemens- αυτό δεν είχε σχέση με την πραγματικότητα, τελικά έχει διαταχθεί ΕΔΕ
για να διερευνήσει αν και από ποιους «διέρρευσαν» έγγραφα των υπηρεσιών της Περιφέρειας;
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Και μάλιστα, έγγραφα στα οποία είχαν πρόσβαση τα αιρετά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής, υπάλληλοι
ιδιωτικών εταιρειών και πολλοί άλλοι εμπλεκόμενοι και μη με την υπόθεση…

Τελικά η Περιφέρεια Αττικής ενδιαφέρεται να μάθει ποιος και γιατί επέμεινε με σαθρά επιχειρήματα στην
υπογραφή αυτής της σύμβασης, ή ενδιαφέρεται να βρει τρόπο να εκφοβίσει όποιον ή όποιους υπαλλήλους
ή αιρετούς έδρασαν υπέρ του δημοσίου συμφέροντος –για να «παραδειγματίσει» και για το μέλλον;

Υπενθυμίζουμε ότι στην ίδια συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου, όταν ρωτήθηκε για το θέμα από
την εκπρόσωπο της ΑΑΑ Δ. Κουτσούμπα, η Ρένα Δούρου δεσμεύτηκε ότι «Δεν υπάρχει κανενός είδους
αιχμή ή υπονοούμενο, δεν υπάρχει πρόθεση να τιμωρηθεί κάποιος υπάλληλος της Περιφέρειας Αττικής για
να εξαγνιστούμε όλοι οι υπόλοιποι». Καθώς φαίνεται όμως, οι δημόσιες δεσμεύσεις που μετά
μετατρέπονται στο αντίθετό τους κάθε άλλο παρά σπάνιο φαινόμενο είναι για την περιφερειακή αρχή.

Ερωτάται η Περιφερειάρχης:

1. Έχει διαταχθεί μια ή περισσότερες ΕΔΕ σχετικά με το θέμα της σύμβασης με τη Siemens;
2. Αν ναι, ποιος εχει δώσει την εντολή, ποιο είναι το αντικείμενο της διερεύνησης, ποιος την
έχει αναλάβει και ποιους αφορά η διερεύνηση;
3. Υπάρχει ΕΔΕ που αφορά υπεξαγωγή ή υπεξαίρεση ή δημοσιοποίηση εγγράφων, κι αν ναι, για
ποια υπόθεση;
4. Τελικά θα υπογραφεί ή όχι από την Περιφερειάρχη η κατακύρωση της σύμβασης με τη
Siemens, την οποία αποφάσισε η Οικονομική Επιτροπή με τις ψήφους των αιρετών της
«Δύναμης Ζωής»;

Αίτηση κατάθεσης εγγράφων: Αιτούμαι την κατάθεση της εντολής για διενέργεια ΕΔΕ που αφορά
οτιδήποτε από τα παραπάνω
Με εκτίμηση
Για την Αντικαπιταλιστική Ανατροπή στην Αττική

Δέσποινα Κουτσούμπα

Πηγή:Αντικαπιταλιστική Ανατροπή στην Αττική
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